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0070.5.2016 

Protokół z posiedzenia 

 

Rady Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

 

Kraków, 15 marca 2016 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu 

15 marca 2016 r. o godzinie 19:15 w siedzibie TD UJ.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Członkowie Rady: 

Marta Antosz 

Beata Baran  

Natalia Czyżowska 

Rafał Damaziak 

Michał Olszowski – Prezes TD UJ 

Marta Hoffmann 

Katarzyna Konik  

Magdalena Olbert 

Krzysztof Tlałka 

Michał Walczak 

 

Komisja Rewizyjna: 

Damian Marchewka – przewodniczący 

Dominika Ciaranek 

Magdalena Król 
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Porządek spotkania:  

 

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Zatwierdzenie wyników Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów (ref. 

Rafał Damaziak); 

3. Wybór przedstawiciela do Rady Wydziału Studiów Międzynarodowych i Politycznych 

UJ (ref. Marta Antosz); 

4. Bluzy TD UJ (ref. Michał Olszowski); 

5. Opinia ws. formularza sprawozdania rocznego doktorantów Wydziału Historycznego 

(ref. Michał Olszowski); 

6. Pierwsze Śniadanie Naukowe (ref. Katarzyna Konik);  

7. Wiosenny wyjazd integracyjny TD UJ - wybór miejsca (ref. Krzysztof Tlałka); 

8. Projekt “Monografie Towarzystwa Doktorantów UJ” (ref. Rafał Damaziak); 

9. Nabór członków do Zespołu ds. Innowacyjności w Badaniach oraz Zespołu ds. Strategii 

UJ (ref. Rafał Damaziak); 

10. Rozpatrzenie wniosku o przyznanie tytułu Zasłużony dla TD UJ (ref. Rafał Damaziak); 

11. Sprawy bieżące i wolne wnioski; 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

 

19:15 – Michał Olszowski otworzył posiedzenie Rady TD UJ.  

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie wyników Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów  

 

Rafał Damaziak przedstawił Radnym rekomendacje rozdysponowania środków finansowych w 

drugim kwartale roku 2016 w ramach Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów 

UJ. Rafał poinformował, iż doktoranci złożyli rekordowo dużo wniosków w liczbie 252. Siedem 

wniosków zostało odrzuconych z powodu braku zgody przełożonych, braku komunikatów o 

konferencjach, braku wniosków wyjazdowych Działu Współpracy Międzynarodowej oraz z 

powodu nie pokrywaniu się terminu wyjazdu z bieżącą edycją.  
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Zespół ds. Konkursu, który obradował w dniu 11 marca br., rekomenduje rozdysponowanie 

110 750zł, w tym 35 333zł na wyjazdy krajowe, 51 037zł na wyjazdy zagraniczne, 19 830zł na 

organizacje konferencji oraz 4 550zł na tłumaczenia i korekty językowe artykułów naukowych 

do czasopism z Części A wykazu czasopism punktowanych MNiSW. Rafał zwrócił uwagę na 

wysokości kwot na dofinansowanie tłumaczeń i korekt artykułów naukowych, które wynosiły 

średnio ok. 350zł. Niskie dofinansowania wynikły z zawyżonych kosztów ofert usług 

translatorskich w stosunku do liczby stron manuskryptu.  

 

Rafał Damaziak poinformował Radnych o próbach uzyskania dofinansowania przez 

pracowników naukowych niebędących doktorantami z funduszy Towarzystwa Doktorantów UJ.  

 

Rafał Damaziak pochwalił dwie członkinie Zespołu ds. Konkursu Agnieszkę Batko z Wydziału 

Studiów Międzynarodowych i Politycznych UJ oraz Agnieszkę Gurbiel z Wydziału Prawa i 

Administracji UJ za szczególnie duże zaangażowanie podczas dyżurów w Biurze TD UJ przy 

naborze wniosków konkursowych.  

 

Michał Olszowski poprosił Radnych o zadawanie pytań.  

 

Michał Olszowski poprosił Rafała, aby Zespół ds. Konkursu zastanowił się nad sprawą ofert 

wyceny usług tłumaczeń i korekt językowych m.in. czy dobrym pomysłem by było np. 

ogłoszenie przetargu na powyższe usługi, gdyż rozpiętość kwotowa ofert jest wysoka.  

 

Rafał Damaziak odpowiedział, że będzie to jeden z tematów kwietniowego posiedzenia Zespołu 

ds. Konkursu.  

 

Michał Walczak przedstawił koncepcje wprowadzenia zmian w regulaminie KDDD dotyczących 

procedury rozpatrywania wniosków. 

 

Rafał Damaziak odpowiedział, że będzie to jeden z tematów kwietniowego posiedzenia Zespołu 

ds. Konkursu.  

 

Ze względu na brak uwag Radnych Michał Olszowski zarządził głosowanie jawne nad 

przyjęciem rekomendacji rozdysponowania środków w drugim kwartale br. 

 

Rada TD UJ przyjęła rekomendację rozdysponowania środków jednomyślnie.  
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Punkt 3 

Wybór przedstawiciela do Rady Wydziału Studiów Międzynarodowych i Politycznych UJ 

 

Marta Antosz poinformowała Radnych o wakacie na przedstawiciela doktorantów w Radzie 

Instytutu Nauk Politycznych i Międzynarodowych UJ oraz zwróciła się z zapytaniem o wybór 

drogi wyłonienia przedstawiciela. Czy poprzez zatwierdzenie kandydata przez Radę TD UJ czy 

poprzez ogłoszenie wyborów? 

 

Michał Olszowski odpowiedział, że poprzez ogłoszenie na stronie www i przeprowadzenie 

wyborów.  

 

Marta Antosz zadeklarowała przygotowanie ogłoszenia o wyborach i ich przeprowadzenie.  

 

Punkt 4 

Bluzy TD UJ 

 

Michał Olszowski przypomniał Radnym o swoim pomyśle zamawiania wysokiej jakości bluz z 

logo Uniwersytetu Jagiellońskiego i Towarzystwa Doktorantów UJ.  

 

Michał Olszowski poinformował o wynikach głosowania Radnych na określone wzory bluz i że 

preferowana jest opcja z datą 1364. Bluzy z kapturem lub bez są dostępne w kolorach 

bordowym, zielonym, szarym, czarnym i niebieskim. Ze względu na wysoki koszt bluz ich 

zakup nie będzie pokrywany ze środków TD UJ, a przez zainteresowanych kupnem 

doktorantów. Możliwość zakupu bluz w firmie Rascal industry nie będzie ograniczona żadnym 

terminem. Michał wskazał, że ten typ bluz cieszy się wysoką popularnością na Wydziale Prawa i 

Administracji UJ oraz Wydziale Studiów Międzynarodowych i Politycznych UJ.  

 

Punkt 5 

Opinia ws. formularza sprawozdania rocznego doktorantów Wydziału Historycznego UJ 

 

Michał Olszowski poinformował Radnych o prośbie Dziekana Wydziału Historycznego UJ prof. 

dr hab. Krzysztofa Zamorskiego w sprawie wyrażenia opinii przez TD UJ o projekcie wzoru 

formularza sprawozdania rocznego doktorantów Wydziału. Projekt wzoru formularza został 

udostępniony Radnym wcześniej na grupie dyskusyjnej.  
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Michał Olszowski poprosił także mailowo o konsultacje doktorantów z Wydziału Historycznego 

UJ.  

 

Michał Olszowski zwrócił uwagę, że projekt wzoru jest bardzo dobrze opracowany i uwzględnia 

szerokie spektrum działalności naukowo-badawczej doktoranta, jednak brakuje w nim punktu 

poświęconego działalności organizacyjnej.  

 

Beata Baran poza działalnością organizacyjną zasugerowała umieszczenie osobnego punktu 

poświęconego stażom i stypendiom.  

 

Punkt 6 

Pierwsze Śniadanie Naukowe 

 

Katarzyna Konik poinformowała Radnych, że pierwsze Śniadanie naukowe zakończyło się 

pomyślnie pomimo niewielkich problemów ze sprzętem multimedialnym. Niestety frekwencja 

podczas spotkania była niska. Przyszło 9 osób. Katarzyna skierowała do Radnych pytanie czy 

pozostaje termin środowy spotkań raz w miesiącu czy warto by to zmienić? 

 

Krzysztof Tlałka zaproponował monitorowanie akcji do czerwca i późniejsze podejmowanie 

ewentualnych decyzji.  

 

Beata Baran zasugerowała rozważenie organizowania spotkań w weekendy. Przypuszcza, że 

frekwencja byłaby wyższa. W ciągu tygodnia wielu doktorantów pracuje.  

 

Katarzyna Konik odniosła się do sugestii Beaty, że sprawa z weekendami jest trudniejsza ze 

względu na dużą liczbę klientów kawiarni w tym czasie. Katarzyna zadeklarowała zorientowanie 

się w kwestii sobót.  

 

Krzysztof Tlałka zaproponował przesuniecie spotkań na wcześniejszą godzinę.  

 

Damian Marchewka zasugerował głosowanie nad terminem i godziną.  

 

Michał Olszowski ze względu na pilny telefon służbowy przekazuje prowadzenie posiedzenia 

Rady Wiceprezes TD UJ ds. Collegium Medicum UJ Natalii Czyżowskiej.  
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20:04 – wychodzi Michał Olszowski.  

 

Natalia Czyżowska zarządza przejście do następnego punktu.  

 

Punkt 7 

Wiosenny wyjazd integracyjny TD UJ - wybór miejsca 

 

Krzysztof Tlałka poprosił Radnych o dokonanie wyboru terminu wyjazdu integracyjnego 

doktorantów już na bieżącym posiedzeniu, aby nie kolidował on z innymi inicjatywami TD UJ. 

Krzysztof proponuje do wyboru dwa ostatnie weekendy maja – 20 do 22 lub 27 do 29 maja i 

optuje najbardziej za ostatnim weekendem. Na dzień 26 maja przypada Boże Ciało, co może być 

niekorzystne przy wyborze terminu przez doktorantów.  

 

Damian Marchewka proponuje odpowiednio szybko poinformować doktorantów naszymi 

kanałami informacyjnymi.  

 

Beata Baran sugeruje, aby ze względu na wydłużony o Boże Ciało weekend, wyjazd odbył się 

np. w czwartek wieczorem. Zyskałoby się dodatkowy czas na zwiedzanie i doktoranci nie byliby 

zmęczeni podróżą.  

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad odbyciem się wyjazdu integracyjnego w 

dniach 27-29 maja br.  

 

Zagłosowało 9 Radnych: 7 za, 1 wstrzymujący się, 1 przeciwny.  

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę.   

 

Krzysztof Tlałka za względu na wybór dłuższego weekendu proponuje zorganizowanie wyjazdu 

do Wilna.  

 

20:22 – wchodzi Michał Olszowski.  

 

Krzysztof Tlałka proponuje także wyjazd do Mołdawii przez Ukrainę.  

 

Michał Olszowski zasugerował wyjazd do Mińska lub Czarnobyla.  
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Beata Baran zwróciła uwagę na złe dojazdy i dużą odległość do Mińska i Czarnobyla oraz na 

problem ewentualnych wiz.  

 

Damian Marchewka zaproponował Odessę.  

 

Beata Baran przypomniała o wcześniej proponowanym Wiedniu i Bratysławie.  

 

Dominika Ciaranek zarekomendowała zrezygnowanie z Wiednia ze względu na bardzo wysokie 

koszty.  

 

Marta Antosz odradza Bratysławę także ze względu na wysokie koszty oraz niezbyt wysoką 

atrakcyjność miasta.  

 

Krzysztof Tlałka zaproponował Berlin. Kosztowny, ale bardzo dobry dojazd.  

 

Natalia Czyżowska proponuje przeprowadzenie ankiety poprzez Doodle na najbardziej 

popularne destynacje, czyli Kiszyniów, Wilno i Berlin.  

 

Krzysztof Tlałka zadeklarował przygotowanie ankiety, dotyczącej wyboru miejsca wyjazdu 

integracyjnego.  

 

Punkt 8 

Projekt Monografie Towarzystwa Doktorantów UJ 

 

Rafał Damaziak przypomniał Radnym o sprawie zgłoszonego przez Redaktora Naczelnego 

Zeszytów Naukowych TD UJ Marcina Lubeckiego pomyśle utworzenia serii wydawniczej 

Monografie Towarzystwa Doktorantów UJ. Rafał odwołał się do słów Marcina, który zwrócił 

uwagę, iż wiele dofinansowanych przez TD UJ publikacji można by uporządkować w serię 

wydawniczą, która pozwalałaby zwiększyć lepszą rozpoznawalność Towarzystwa Doktorantów 

UJ. Obecnie w dofinansowywanych monografiach widnieje zapis o źródle finansowania, jednak 

jest on słabo zauważalny. Nabór wniosków skorelowany byłby z naborem wniosków w 

Konkursie na Dofinansowanie Działalności Doktorantów UJ i opublikowanie w serii 

wydawniczej byłoby zupełnie dobrowolne dla doktoranta. Zachowany byłby podobnie jak w 

Konkursie na Dofinansowanie Działalności Doktorantów UJ konkurs wyboru oferty 
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wydawniczej. Konieczne byłoby powołanie gremium oceniającego wnioski. Rafał zaproponował 

udział w takim gremium Przewodniczącego Komisji Nauki i Badań, 2-3 członków tejże Komisji, 

Redaktora Naczelnego Zeszytów Naukowych TD UJ i redaktorów tematycznych serii. Do oceny 

wniosków można by włączyć także samodzielnych pracowników naukowych.  

 

Krzysztof Tlałka ocenił pomysł, jako niepotrzebny, powielający Konkurs na Dofinansowanie 

Działalności Doktorantów.  

 

Michał Olszowski podkreślił, że nie możemy narzucać doktorantom, jak mają wydawać swoje 

książki.  

 

Beata Baran uznała za słabą stronę projektu ograniczenia w dystrybucji takiej serii oraz jej 

reklamy.  

 

Michał Walczak zadał kilka pytań dotyczących pomysłu stworzenia serii wydawniczej 

Monografii Towarzystwa Doktorantów UJ. Zwrócił w nich uwagę na kilka istotnych spraw :  

- ustalenie sposobu wyboru autorów (tytułów) do danej serii - jak będzie wyglądała procedura 

naboru,  

- kwestie dotyczące wyboru wydawnictwa,  

- kwestie dotyczące praw autorskich, zwłaszcza umów licencyjnych. 

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad przyjęciem do realizacji projektu 

uruchomienia serii wydawniczej Monografie Towarzystwa Doktorantów UJ. 

 

Głosowało 10 Radnych: 1 za, 2 wstrzymujących się, 7 przeciwnych.  

 

Rada TD UJ odrzuciła projekt.  

 

Punkt 9 

Nabór członków do Zespołu ds. Innowacyjności w Badaniach oraz Zespołu ds. Strategii UJ 

 

Rafał Damaziak, Przewodniczący Komisji Nauki i Badań TD UJ, poinformował Radnych, iż 

przeprowadził od 3 marca do 15 marca nabór członków do Zespołu ds. Innowacyjności w 

Badaniach oraz do Zespołu ds. Strategii UJ. Zgłosiło się 18 chętnych z różnych dyscyplin 

naukowych. Rafał planuje zorganizować spotkania z chętnymi osobami.  
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Michał Walczak Michał Walczak przedstawił Radzie szczegóły dotyczące funkcjonowania 

Zespołu ds. Innowacyjności w Badaniach oraz Zespołu ds. Strategii kładąc szczególny nacisk na 

kwestię przewodnictwa w tych zespołach. Ponadto Michał Walczak wyjaśnił Rafałowi, że 

Zespół ds. Strategii został powołany do 

 

Damian Marchewka potwierdził słowa Michała Walczaka dotyczące likwidacji Zespółu ds. 

Strategii UJ [pomimo tego widnieje on na stronie TD UJ – przyp. protokolanta]. 

 

Natalia Czyżowska zwróciła uwagę, iż nabór członków do Zespołu ds. Strategii UJ w zamyśle 

Rafała ma konkretny cel do realizacji – przeprowadzenie akcji ankietowej dotyczącej oceny 

studiów doktoranckich. Natalia zaznaczyła, ze nie widzi problemu w przemianowaniu nazwy 

Zespołu.  

 

Punkt 10 

Rozpatrzenie wniosku o przyznanie tytułu Zasłużony dla TD UJ 

 

Rafał Damaziak przedstawił Radnym wniosek, który przygotował wspólnie z Dominiką 

Ciaranek oraz Markiem Kosowskim o nadanie tytułu Zasłużony dla Towarzystwa Doktorantów 

UJ w kategorii pracownik administracyjny dla pani mgr inż. Annie Marii Stec z dziekanatu 

Wydziału Biologii i Nauk o Ziemi UJ. Inicjatywę nadania tytułu poparli także przedstawiciele 

doktorantów w radach instytutów i Radzie Wydziału Biologii i Nauk o Ziemi UJ.  

 

Rafał przytoczył treść wniosku:„ że od wielu lat pani Anna Stec wykazuje się wyróżniającym 

zaangażowaniem dla doktorantów Wydziału, nierzadko wykraczającym poza jej obowiązki. 

Dzięki swojej wiedzy i doświadczeniu związanym ze studiami doktoranckimi, a także 

wyrozumiałości i empatii, niejednokrotnie stanowiła nieocenioną pomoc dla doktorantów 

borykających się z różnymi problemami pojawiającymi się na studiach III stopnia, i właśnie 

m.in. dzięki temu Pani Anna Stec w oczach doktorantów Wydziału BiNoZ jest wzorem postawy 

pro doktoranckiej.  

Pani Anna Stec ma swój ogromny wkład w przeprowadzeniu szeregu spotkań na 

Wydziale z doktorantami oraz kierownikami studiów doktoranckich, gdzie była główną 

inicjatorką wielu rozwiązań przy kreowaniu i uzgadnianiu kryteriów oraz punktacji do 

stypendium doktoranckiego i tzw. „projakościowego”. Przy tym wszystkim nie bez znaczenia 

jest również wysoka kultura osobista, którą odznacza się pani Anna Stec, stąd została ona w 
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rocznej ocenie pracowników administracyjnych przez doktorantów rekomendowana, jako osoba 

wysoce kompetentna do szkolenia innych pracowników administracji uczelnianej. Podobnie 

wysokie oceny i komentarze uzyskała podczas spotkania doktorantów Wydziału BiNoZ UJ z 

Państwową Komisją Akredytacyjną.  

W związku z powyższym bez cienia wątpliwości rekomendujemy panią mgr inż. Annę 

Marię Stec do wyróżnienia tytułem Zasłużony dla Towarzystwa Doktorantów UJ”.  

 

Rafał wskazał jeszcze na kwestię daty wręczenia wyróżnienia pani Stec czy czekać do listopada 

br., czy wręczyć wyróżnienie podczas Walnego Zgromadzenia Doktorantów czy wcześniej np. 

na posiedzeniu Rady Wydziału BiNoZ lub podczas jakiejś uroczystości uczelnianej? 

 

Michał Olszowski zwrócił uwagę, iż zgodnie ze Statutem Towarzystwa Doktorantów UJ 

wyróżnienie powinno być wręczone na Walnym Zgromadzeniu Doktorantów.  

 

Krzysztof Tlałka sugeruje wręczenie wyróżnienia wcześniej.  

 

Damian Marchewka zadeklarował przesłanie Rafałowi wzoru tabliczki i danych kontaktowych 

do firmy, która wyrabiała dla nas już takie. 

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie tajne nad nadaniem tytułu Zasłużony dla Towarzystwa 

Doktorantów UJ dla pani mgr inż. Anny Marii Stec. 

 

Damian Marchewka, przewodniczący Komisji Skrutacyjnej (=Komisja Rewizyjna) 

poinformował, iż wydano 10 kart do głosowania. Wszystkie głosy były ważne. 9 głosów oddano 

za, 1 wstrzymujący się, 0 przeciwnych.  

 

Rada TD UJ przyjęła uchwałę.  

 

Punkt 11 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

 

Krzysztof Tlałka przypomniał Radnym o najbliższym wyjściu na kręgle, które odbędzie się 16 

marca Miejscem spotkania jest kręgielnia na AGH.  
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Punkt 12 

Zamknięcie posiedzenia 

 

21:17 – Natalia Czyżowska zamknęła posiedzenie Rady TD UJ.  

 

Protokołował 

 

Rafał Damaziak 


